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Abstract (en)
[origin: US5472028A] The invention concerns a method apparatus for the manufacture of wood products from tree trunks in the form of an integral
work station utilizing modern splinter-chipping technology. In a preferred embodiment a tree trunk (6) is alignable on a feeder carriage (4) for optimal
utilization of the wood, on the feeder carriage (4), and is moveable by means of the carriage lengthwise in the working zone (8). Laterally modular
tool units (10, 12, 14, 16) are provided alongside the working zone (8). They are of modular design and can optionally, for a selective processing
sequence, be brought into engagement with the tree trunk repeatedly passing by.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Herstellen von Holzerzeugnissen aus Stammholz in Form einer Kompaktanlage und unter Ausnutzung
moderner Zerspanungstechnik, bei dem ein Baumstamm (6) auf einem Vorschubwagen (4) für eine optimale Holzausnutzung auf dem
Vorschubwagen (4) ausrichtbar und mittels des Wagens entlang einer Bearbeitungsstrecke (8) bewegbar ist, an der seitlich modulartige
Werkzeugeinheiten (10, 12, 14, 16) angeordnet sind, die modulartig ausgebildet und wahlweise mit dem wiederholt vorbeibewegbaren Baumstamm
(6) für eine selektive Bearbeitungsfolge in Eingriff bringbar sind. <IMAGE>
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